
RADYk

Mosina, dnia 23 czerwca 2014 r.
BR.0003.838.2014

Urądih
w Mostni

Pani
Zofia ringer
Bu7iistrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytań i wniosku radnej Małgorzaty Kaptur

w sprawie funkcjonowania targowiska miejskiego.

Do wiadomości:
Pani
Małgorzata Kaptur
Radna
Rady Miejskiej w Mosinie



1.

ZAPYTANIE i WNIOSEK RADNEGO

1. Imię i nazwisko radnego: Małgorzata Kaptur

2. Proszę o udzielenie informacji na temat funkcjonowania targowiska

miejskiego

Zapytania:

Ponieważ nie otrzymałam do tej pory odpowiedzi na zadane na sesji w dniu 13 czerwca pylanie
w tej sprawie, ponownie proszę o jej udzielenie.

1. W jaki sposób są naliczane i w jakiej wysokości pobierane opłaty za handel
na nieutwardzonej części targowiska? W soboty jest ona całkowicie zastawiona
straganami.

2. Dlaczego mimo, że zamek został uszkodzony kilka miesięcy temu nadal nie można
korzystać z toalety na „Zielonym Rynku”?

Wniosek:

Wnoszę o rozważenie
przeznaczenia nieutwardzonej
obecnie części targowiska
na parking.

Wedlug mojej oceny zmieściłoby
się tam ok. 50 samochodów,
co znacznie poprawiłoby komfort
zakupów dla mieszkańców
i gości.
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Mosina, 23.06.2014 r.


